

# 渣打藝趣嘉年華2026：招募表演團體—報名表格 STANDARD CHARTERED ARTS IN THE PARK 2026: RECRUITING PERFORMANCE GROUPS – Application Form

截止報名日期 Application Deadline:

13 | 09 | 2026

=====

所有項目為必須填寫

「渣打藝趣嘉年華2026」舉行日期：2026年11月14日（六）及11月15日（日）

登記前，請先仔細閱讀「[報名指引（參考本會網頁）](#)」。

- 不正確之聯絡方法將直接影響你／你的團體獲安排演出的機會。
- 閣下所提供的演出團體資料將列印於活動宣傳刊物上，印刷後將不獲更改。
- 請注意，任何團體不得缺席演出，演出項目則可作少許更改。本會保留取消 貴團體之演出權利。
- **備註#1：**音樂表演團體，請於 [Canva](#) 或 [Google Drive](#) 下載舞台器材圖示並於以下表格上載交回。
- 演出者需為**8至25歲**兒童及青少年。
- 演出人數：最少2人，最多30人，恕不接受單人演出。
- 每個演出團隊可以同時為兩個演出項目報名，每個演出項目最長為8分鐘；兩個演出項目共16分鐘。
- 表演團隊入選後，將獲邀參加**Zoom線上演出簡介會（2026年10月28日（星期三），晚上6時至7時，以粵語及英語進行）**；如未能出席，我們將提供回播影片。
- 如有任何查詢請聯絡 Mag（2877-2656／[mag@hkyaf.com](mailto:mag@hkyaf.com)）。

=====

*All information is required*

Standard Chartered Arts in the Park 2026 takes place on **14 & 15 November 2026 (Sat & Sun)**.

Before you apply, please read the [guidelines document \(refer to HKYAF's website\)](#) thoroughly:

- Incomplete/incorrect contact details will affect your chances of being selected for the event.
- The information provided regarding your performance group and your piece will be listed on our promotional materials and cannot be changed after printing.

- All groups must attend the performance once your group(s) is admitted to perform. Minor adjustments may be allowed. HKYAF reserves the right to cancel performances if necessary.
- **^Remark #1: For music groups, please complete this template ([Canva](#); [Google Drive](#)) and submit it along with your application to indicate your stage plan.**
- Performers must be between the ages of **8 and 25**.
- Minimum 2 performers, maximum 30 performers; soloist is not accepted.
- Each performing group may register for up to two items. Each item has a maximum duration of 8 minutes, with a total combined limit of 16 minutes for both items.
- Once selected, the performance team will be invited to attend a Zoom online performance orientation session on **October 28, 2026 (Wednesday), from 6pm to 7pm**, which will be conducted in both Cantonese and English. If you are unable to attend the session, a playback video will be provided.
- Any enquiries, please contact Mag at 2877-2656 / [mag@hkyaf.com](mailto:mag@hkyaf.com)

\* Indicates required question

1. **本人／本校／本團體**已詳細閱讀表格中所有報名指引並**同意遵守**香港青年藝術協會的一切安排（參閱本會網站）。 \*

**I/My school/My group** have/has read the guidelines document carefully and agree to follow all the arrangements stipulated by Hong Kong Youth Arts Foundation (refer to HKYAF's website).

*Mark only one oval.*

☐ 是 Yes

2. **本人／本校／本團體**明白如遇上大型公眾活動、惡劣天氣或其他突發狀況下，香港青年藝術協會保留取消演出的權利。如表演取消，本會將與 貴團負責人聯絡，通知有關詳情。 \*

**I/My school/My group** understand(s) that HKYAF reserves the right to cancel the performance due to large-scale public order events, adverse weather or other emergencies on the event dates. Should there be such changes, HKYAF will be in touch with the contact person of each performance group with the relevant information.

*Mark only one oval.*

☐ 是 Yes

3. 參加學校 / 機構 / 團體名稱 (英文) \*

**Name of School / Organisation / Group (English)**

---

4. 參加學校 / 機構 / 團體名稱 (中文) \*

**Name of School / Organisation / Group (Chinese)**

---

5. 聯絡地址 Mailing Address \*

---

---

---

---

---

6. 聯絡人姓名 Contact Person \*

不正確之聯絡方法將會直接影響你／你的團體獲安排演出的機會。

*Insufficient/incorrect contact details will directly affect your chance of getting selected for the event.*

---

7. 手提電話 Mobile Number \*

---

8. 電郵（請提供Yahoo以外的電郵） Email Address (please provide a non-yahoo email) \*

---

---

---

---

---

9. 職位 Position \*

---

10. 你為幾多個表演項目報名？ How many performance programmes are you signing up for? \*

*Mark only one oval.*

☐ 一個 One

☐ 兩個 Two

11. 表演團體#1名稱（英文） \*
- Performance Group #1 Name (English)

---

12. 表演團體#1名稱（中文） \*
- Performance Group #1 Name (Chinese)

---

13. 節目#1名稱（英文） \*
- Performance Title #1 (English)

---

14. 節目#1名稱 (中文) \*

Performance Title #1 (Chinese)

---

15. 表演團體#1的表演類型 \*

Genre of Performance Group #1

⌵ Dropdown

*Mark only one oval.*

- ☐ 舞蹈 Dance
- ☐ 歌唱／合唱團 Singing/Choir
- ☐ 體操 Gymnastics
- ☐ 樂器 Instrumental
- ☐ 跳繩 Rope skipping
- ☐ 其他表演 Others

16. 請註明舞蹈／音樂／其他演出的類別

Please specify the type of dance/music/other genres to be performed

---

17. 你的演出節目是否首次公演? \*

Is your programme a premiere?

*Mark only one oval.*

- ☐ 是 Yes
- ☐ 否 No

18. 若不是，請列出首次公演日期。  
If no, when was it first performed?

---

Example: 7 January 2019

19. 演出人數 \*  
Number of performers

---

20. 演出者年齡 — 演出者需為**8至25歲**兒童及青少年 \*  
Age range of performers: Performers must be between the ages of **8 and 25**

---

21. 預計演出時間（最多為8分鐘） \*  
Approx. running time (max 8 minutes)

 Dropdown

*Mark only one oval.*

- ☐ 1分鐘 minute
- ☐ 2分鐘 minutes
- ☐ 3分鐘 minutes
- ☐ 4分鐘 minutes
- ☐ 5分鐘 minutes
- ☐ 6分鐘 minutes
- ☐ 7分鐘 minutes
- ☐ 8分鐘 minutes

22. 請在此上傳最近演出的相關影像連結（請提供與即將演出項目類近人數、質素及類別的過往演出片段）。請確保你上傳的檔案名稱有【表演團體 + 表演名稱】在內，否則無法識別。 \*

Please submit video(s) of your recent performance (similar number of performers, quality and style to application piece). **The file name of the video(s) should include [The name of your group + The title of the piece]**

File submission: <https://www.dropbox.com/request/58f01l3pxedcht3lw8as>

23. 請提供中或/和英文作品簡介（合共約100字）。此資料將用於演出當日的介紹及宣傳。 \*

Please provide a **synopsis of your performance** in Chinese (if applicable) and English (approx. 100 words in total). This information will be used for introductory and promotional materials.

---

---

---

---

---

24. 請提交演出的歌詞，並在檔名中包含團隊名稱，格式為 PDF 或 Word 文件，且歌詞必須包含在文件中（而非鏈接）。如果您的音樂曲目不包含任何歌詞，請提交空白的 Word/Note 文件。只能提交一個檔案。 \*

Please submit your lyrics with your group names **IN THE FILE NAMES**, in either PDF or word document format with the lyrics in the document (not a link). If your music track does not contain any lyrics, please submit a blank Word file/Note. You can only submit one file.

File submission: <https://www.dropbox.com/request/58f01l3pxedcht3lw8as>

25. **不能演出的日子及時間** \*Dates and times **NOT available***Tick all that apply.*

- ☐ 11月14日（星期六）12nn – 2pm 不能 | NOT NOV 14 (Sat) 12nn – 2pm
- ☐ 11月14日（星期六）2pm – 5pm 不能 | NOT NOV 14 (Sat) 2pm – 5pm
- ☐ 11月15日（星期日）10am – 12nn 不能 | NOT NOV 15 (Sun) 10am – 12nn
- ☐ 11月15日（星期日）12nn – 2pm 不能 | NOT NOV 15 (Sun) 12nn – 2pm
- ☐ 全部日子及時間都可以演出 All dates and timeslots are available

## 26. ^音樂表演團體（合唱團／樂器／其他音樂演出），請上載你的舞台器材圖示（範本連結在備註#1, 不大於1MB)

請於 [Canva](#)（檔案>建立複本）或 [Google Drive](#) 下載你的舞台器材圖示並上載交回。

^For music groups (singing/choir/instrumental groups), please upload your stage plan here (see download link to the template in Remark# 1 - within 1MB) **Please complete the diagram** ([Canva](#) (File > Make a copy); [Google Drive](#)) **and submit it here to indicate your stage plan.**

File submission: <https://www.dropbox.com/request/58f01l3pxedcht3lw8as>

## 27. 音樂演出團體／合唱團，你需要大會提供多少支無線麥克風？

For music performance groups/choirs, how many wireless microphones do you need?

*Mark only one oval.*

|                       |                       |                       |                       |                       |                       |                       |
|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|
| 0                     | 1                     | 2                     | 3                     | 4                     | 5                     | 6                     |
| <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> |

28. 音樂演出團體／合唱團，你需要大會提供多少支麥克風支架？

For music performance groups/choirs, how many microphone stands do you need?

Mark only one oval.

| 0                     | 1                     | 2                     | 3                     | 4                     | 5                     | 6                     |
|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|
| <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> |

29. 音樂演出團體／合唱團，你需要大會提供多少張椅子？

For music performance groups/choirs, how many chairs do you need?

Mark only one oval.

| 0                     | 1                     | 2                     |
|-----------------------|-----------------------|-----------------------|
| <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> |

30. 樂器演出團隊，你需要多少置台時間？（其他團體不設置台時間）

For musical ensemble, how much setup time do you need? (Pre-performance setup time is not applicable to other performance genres.)

⌵ Dropdown

Mark only one oval.

- ☐ 1分鐘 minute
- ☐ 2分鐘 minutes
- ☐ 3分鐘 minutes
- ☐ 4分鐘 minutes
- ☐ 5分鐘 minutes

31. 表演團隊入選後，將獲邀參加**Zoom線上演出簡介會（2026年10月28日（星期三），晚上6時至7時**，以粵語及英語進行）；如未能出席，我們將提供回播影片。

Once selected, the performance group will be invited to attend a Zoom online performance orientation session on **October 28, 2026 (Wednesday), from 6pm to 7pm**, which will be conducted in Cantonese and English; if you are unable to attend the session, a playback video will be provided.

*Mark only one oval.*

- ☐ 是，我能出席。Yes, I can attend the session.
- ☐ 不，我未能出席，但我想獲取回播影片。No, but I would like a playback video.
- ☐ 有待確認。To be confirmed.

32. 你的演出會使用任何道具嗎？如適用，請列明：  
Will you use props in your performance? If so, please specify:

---

---

---

---

---

33. 有關以上申請的備註  
Other remarks about the above application

---

---

---

---

---

34. 是否需要為第二組表演團體報名？ \*
- Do you wish to sign up for another performance group?

Mark only one oval.

☐ 是 Yes Skip to question 35

☐ 不需要 No

## 表演團體#2 | Performance Group #2

如不需為第二組表演團體報名，可直接提交報名表。

If you do not need to register for a second performance group, you can click "Submit" at the bottom of the page.

35. 表演團體#2名稱（英文） \*
- Performance Group #2 Name (English)

---

36. 表演團體#2名稱（中文） \*
- Performance Group #2 Name (Chinese)

---

37. 節目#2名稱（英文） \*
- Performance Title #2 (English)

---

38. 節目#2名稱（中文） \*
- Performance Title #2 (Chinese)

---

39. 表演團體#2的表演類型 \*

Genre of Performance Group #2

Dropdown

*Mark only one oval.*

- ☐ 舞蹈 Dance
- ☐ 歌唱／合唱團 Singing/Choir
- ☐ 體操 Gymnastics
- ☐ 樂器 Instrumental
- ☐ 跳繩 Rope skipping
- ☐ 其他表演 Others

40. 請註明舞蹈／音樂／其他演出的類別 \*

Please specify the type of dance/music/other genres to be performed

---

41. 你的演出節目是否首次公演？ \*

Is your programme a premiere?

*Mark only one oval.*

- ☐ 是 Yes
- ☐ 否 No

42. 若不是，請列出首次公演日期

If no, when was it first performed?

---

*Example: 7 January 2019*

43. 演出人數 \*

Number of performers

---

44. 演出者年齡 — 演出者需為**8至25歲**兒童及青少年 \*

Age range of performers: Performers must be between the ages of **8 to 25**

---

45. 預計演出時間（最多為8分鐘） \*

Approx. running time (max 8 minutes)

 Dropdown

*Mark only one oval.*

- ☐ 1分鐘 minute
- ☐ 2分鐘 minutes
- ☐ 3分鐘 minutes
- ☐ 4分鐘 minutes
- ☐ 5分鐘 minutes
- ☐ 6分鐘 minutes
- ☐ 7分鐘 minutes
- ☐ 8分鐘 minutes

46. 請在此**上傳**最近演出的相關影像連結（請提供與即將演出項目類近人數、質素及類別的過往演出片段）。請**確保你上傳的檔案名稱有【表演團體 + 表演名稱】在內，否則無法識別。** \*

Please submit video(s) of your recent performance (similar number of performers, quality and style to application piece). **The File Name of the video(s) should include [The name of your group + The title of the piece]**

File submission: <https://www.dropbox.com/request/58f01l3pxedcht3lw8as>

47. 請提供中或/和英文作品簡介（合共約100字）。此資料將用於演出當日的介紹及宣傳。 \*

Please provide a **synopsis of your performance** in Chinese (if applicable) and English (approx. 100 words in total). This information will be used for introductory and promotional materials.

---

---

---

---

---

48. 請提交演出的歌詞，並在檔名中包含**團隊名稱**，格式為 PDF 或 Word 文件，且歌詞必須包含在文件中（而非鏈接）。如果您的音樂曲目不包含任何歌詞，請提交空白的 Word／Note 文件。只能提交一個檔案。 \*

Please submit your lyrics with your group names **IN THE FILE NAMES**, in either PDF or word document format with the lyrics in the document (not a link). If your music track does not contain any lyrics, please submit a blank Word file/Note. You can only submit one file.

File submission: <https://www.dropbox.com/request/58f01l3pxedcht3lw8as>

49. 不能演出的日子及時間 \*
- Dates and times NOT available

*Tick all that apply.*

- ☐ 11月14日（星期六）12nn – 2pm不能 | NOT NOV 14 (Sat) 12nn – 2pm
- ☐ 11月14日（星期六）2pm – 5pm 不能 | NOT NOV 14 (Sat) 2pm – 5pm
- ☐ 11月15日（星期日）10am – 12nn不能 | NOT NOV 15 (Sun) 10am – 12nn
- ☐ 11月15日（星期日）12nn – 2pm 不能 | NOT NOV 15 (Sun) 12nn – 2pm
- ☐ 全部日子及時間都可以演出 All dates and time slots are available

50. ^音樂表演團體（合唱團/樂器/其他音樂演出），請上載你的舞台器材圖示（範本連結在備註#1, 不大於1MB）  
請於 [Canva](#)（檔案>建立複本）或 [Google Drive](#) 下載你的舞台器材圖示並上載交回。

^For music groups (singing/choir/instrumental groups), please upload your stage plan here (see download link to the template in Remark# 1 - within 1MB) **Please complete the diagram** ([Canva](#) (File > Make a copy); [Google Drive](#)) **and submit it here to indicate your stage plan.**

File submission: <https://www.dropbox.com/request/58f01l3pxedcht3lw8as>

51. 音樂演出團體／合唱團，你需要大會提供多少支無線麥克風？  
For music performance groups/choirs, how many wireless microphones do you need?

Mark only one oval.

| 0                     | 1                     | 2                     | 3                     | 4                     | 5                     | 6                     |
|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|
| <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> |

52. 音樂演出團體／合唱團，你需要大會提供多少支麥克風支架？  
For music performance groups/choirs, how many microphone stands do you need?

Mark only one oval.

| 0                     | 1                     | 2                     | 3                     | 4                     | 5                     | 6                     |
|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|-----------------------|
| <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> |

53. 音樂演出團體／合唱團，你需要大會提供多少張椅子？  
For music performance groups/choirs, how many chairs do you need?

Mark only one oval.

| 0                     | 1                     | 2                     |
|-----------------------|-----------------------|-----------------------|
| <input type="radio"/> | <input type="radio"/> | <input type="radio"/> |

54. 樂器演出團隊，你需要多少置台時間？（其他團體不設置台時間）

For musical ensamble, how much setup time do you need? (Pre-performance setup time is not applicable to other performance genres.)

⌵ Dropdown

*Mark only one oval.*

- ☐ 1分鐘 minute
- ☐ 2分鐘 minutes
- ☐ 3分鐘 minutes
- ☐ 4分鐘 minutes
- ☐ 5分鐘 minutes

55. 表演團隊入選後，將獲邀參加**Zoom線上演出簡介會（2026年10月28日（星期三），晚上6時至7時**，以粵語及英語進行）；如未能出席，我們將提供回播影片。 \*

Once selected, the performance group will be invited to attend a Zoom online performance orientation session on **October 28, 2026 (Wednesday), from 6pm to 7pm**, which will be conducted in Cantonese and English; if you are unable to attend the session, a playback video will be provided.

*Mark only one oval.*

- ☐ 是，我能出席。Yes, I can attend the session.
- ☐ 不，我未能出席，但我想獲取回播影片。No, but I would like a playback video.
- ☐ 有待確認。To be confirmed.

56. 你的演出會使用任何道具嗎？如適用，請列明：

Will you use props in your performance? If so, please specify:

---

---

---

---

---

57. 有關以上申請的備註

Other remarks about the above application

---

---

---

---

---